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Interpelacja 

Szanowny Panie Prezydencie, 

 

zwracam się do Pana w sprawie budowy dróg dla rowerów. Od kilku lat można 
zauważyć wzrost liczby osób poruszających się na co dzień rowerem po Krakowie. To bardzo 
dobry trend, jedną z jego przyczyn jest na pewno poprawa infrastruktury. Jednak niestety dalej 
są miejsca gdzie brakuje ciągłości dróg czy dodatkowych pasów. Polityka transportowa zakłada 
plan budowy dróg dla rowerów, ale tempo realizacji tego planu jest wolne. 

 
Zwracam się do Pana z prośbą o informację jakie odcinki dróg dla rowerów powstały w 

ostatnim roku, jakie planowane są na ten oraz przyszły, na jakim etapie są te inwestycje (czy 

posiadają dokumentację, projekt itp.) oraz jaki jest stopień realizacji założonego planu budowy 

dróg dla rowerów. Proszę o informację dotyczącą samodzielnych inwestycji budowy DDR, ale 

także tych powstających „przy okazji” np. budowy dróg. 

 

Z góry dziękuję za odpowiedź na moje pytania. 

 

Z poważaniem 

   Łukasz Sęk 


